

## A. 提名人聲明 Declaration (To be filled in by the nominator)

- 本人確認沒有提名多於1位教師以個人名義或1組教師(不多於3人)以組別名義競逐獎項。  
I hereby confirm that I nominate only one teacher or a group which comprises not more than three teachers.
- 本人確認這位/組提名教師從未在本計劃中獲得「卓越表現獎」。  
I hereby confirm that the nominee or the nominated group has never received the “Award for Excellent Performance”.
- 本人同意遵守評審規則，並在評審團的要求下，願意提供額外資料。  
I agree to abide by the selection rules and regulations and I am prepared to provide further information requested by the judging panel.

- 本人提名這位/組教師的原因如下：

I nominate the teacher(s) for the following reason(s):

學校印章

提名人簽署

School Stamp

Signature of Nominator

日期  
Date

根據提名指引，提名人必須為候選教師所任職學校的校長。

According to the Nomination Guidelines, nominators should be the school principal of the nominees.

## B. 候選人聲明 Declaration (To be filled in by the nominee)

1.  本人確認從未在本計劃中獲得「卓越表現獎」。

I hereby confirm that I have never received the "Award for Excellent Performance".

2.  如本人獲獎，本人同意主辦單位可以使用、分發、發布、印行及 / 或複製由這份提名所收集到有關本人教學分享的資料。

I agree that, should I be awarded, the organizer may use, distribute, disseminate, publish and/ or reproduce my Sharing of Teaching Practice obtained from this nomination.

3.  本人謹此聲明，就本人所知，網上提名表格的資料真確無訛。本人同意遵守一切有關的評審規則，並在評審團的要求下，協助提供額外資料。

I attest that, to the best of my knowledge, all the facts in the online nomination form are true and correct. I agree to abide by the selection rules and regulations and I am prepared to provide further information requested by the judging panel.

候選人姓名 Name(s) of Nominee(s)	簽署 Signature	日期 Date
--------------------------------	-----------------	------------

1.	_____	_____	_____
2.	_____	_____	_____
3.	_____	_____	_____